
             

ZÁPIS  

z 12. jednání investiční komise konané 18. 9. 2020 

 

Přítomni: Ing. J. Bureš, Ing. M. Poledníček, Ing. J. Punčochářová, Ing. L.  Lincová, Ing. A. Novotná, 

Ph. D., A. Držíka DiS, H. Špičková, Ing. A. Fürbachová,    

Nepřítomni: Ing. J. Samáková, Ing. J. Jerglová, 

Host: Ing. Pluhař, p. Černý – bod č. 1, p. Koryta, TDO – bod č. 3 a 4,  

 Ing. Arch. Šmolík – bod č. 5 

Asistent:   J. Rubešová 

Jednání:         od 8:00 do 10:50 hodin    Počet hodin:   2:50    hodin 

 

1. Areál IZS – stanice JSDH Ostrov 

Usn. č. 50/20 ze dne 18. 9. 2020 

IK bere na vědomí předloženou specifikaci jednotlivých úspor a doporučuje zajistit jejich zapracování do 

prováděcí projektové dokumentace „Areál IZS – stanice JSDH Ostrov“. 

  

2. Koupaliště Ostrov – rekonstrukce velkého bazénu 

Usn. č. 51/20 ze dne 18. 9. 2020 

IK bere na vědomí předloženou projektovou dokumentaci akce „Koupaliště Ostrov – rekonstrukce 

velkého bazénu“ a požaduje maximalizovat rozměry bazénů na maximální šíři 22 m. 

 

Usn. č. 52/20 ze dne 18. 9. 2020 

IK ukládá OMIS zajistit zpracování PD s využitím alternativních zdrojů vytápění velkého bazénu.  

 

3. Sportovní hřiště u „kulaté báby“ v Ostrově – DSP  

Usn. č. 53/20 ze dne 18. 9. 2020 

IK nedoporučuje RM akceptovat návrh Zhotovitele na dodatečné stavební práce a prodloužení termínu 

realizace na stavbě „Sportovní hřiště u „kulaté báby“ v Ostrově“, postup jednání firmy je v rozporu se 

Smlouvou o dílo č. 247-20-07-14. Navržené dodatečné stavební práce nebylo možno ze strany 

Objednatele věrohodně ověřit. 

  

4. Ostrov, Revitalizace ulic Štúrova, Májová, Palackého – 3. etapa 

Usn. č. 54/20 ze dne 18. 9. 2020 

IK doporučuje RM schválit dodatečné stavební práce na stavbě „Ostrov, Revitalizace ulic Štúrova, 

Májová, Palackého – 3. etapa“ v celkové výši 612 765,05 Kč včetně DPH. 

 

5. Studie ROZŠÍŘENÍ ZAHRÁDKÁŘSKÉ OSADY „NAD PAPOSEM“ 

Usn. č. 55/20 ze dne 18. 9. 2020 

IK bere na vědomí předloženou studii „Rozšíření zahrádkářské kolonie lokalita nad Paposem“ a 

doporučuje OMM vstoupit do jednání s majiteli dotčených pozemků. 
 

    

 

          Ing. Jan Bureš 

           předseda investiční komise  

Zapsala: Jarmila Rubešová 

v Ostrově 18. 9. 2020 


